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Protokoll sektionsmöte 4 
 
§1. Mötets öppnande 
Petter von Sydow förklarar mötet öppnat 17:26 
 
§2. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare 

Sam Sadeghi och Benjamin Guberina nominerar sig som justeringspersoner 
samt rösträknare. 

Sektionsmötet beslutar att Sam Sadeghi och Benjamin Guberina är 
justerare och rösträknare. 

 
§3. Justering av röstlängden  
En beräkning av röstlängden genomförs, och sektionsmötet godtar röstlängden 
till 51 
 
Röstlängden ändras till 52 under 17:31. 
Paus 18:30 - mötet återupptas 19:03 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 40 vid 19:03 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 43 vid 19:04 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 44 vid 19:05 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 45 vid 19:06 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 49 vid 19:09 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 50 vid 19:15 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 52 vid 19:22 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 51 vid 20:07 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 48 vid 20:21 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 49 vid 20:22 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 50 vid 20:47 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 52 vid 20:49 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 51 vid 20:55 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 50 vid 21:09 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 44 vid 21:27 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 45 vid 21:29 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 44 vid 21:36 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 43 vid 21:38 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 39 vid 21:56 
Sektionsmötet godtar röstlängden till 36 vid 22:00 
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§4. Val av Talman 
Petter von Sydow nomineras till talman.  

Sektionsmötet beslutar att Petter von Sydow är talman.  
 
§5. Val av Sekreterare 
Fredrik Löfgren nomineras till sekreterare.  

Sektionsmötet beslutar att Fredrik Löfgren är sekreterare.  
 
§6. Adjungeringar 
Inga adjungeringar under mötet.  
 
 
§7. Godkännande av dagordningen 
Talmannen anger att tre motioner inkommit, varav 1 inkommit 7 kalenderdagar 
innan, men glömdes bort i slutgiltiga kallelsen. Två inkom 12/5.  

 
Sektionsmötet beslutar med 32 röster för, 13 blanka, 7 emot, att de två 
motioner som sent inkommit inte läggs till i dagordningen. 

 
§8. Korrekt kallelse av sektionsmöte 

Sektionsmötet beslutar att kallelsen var korrekt.  
 
§9. Meddelanden 

- Kårledningen 
Jacob (UO) tackar för sitt år som kontaktperson. Ta hand om er, njut av sommaren och 
tagga igång till hösten. 
 
Det blir annorlunda höst i år för Lindholmen, fortfarande i utvecklingsfas. Har ni tankar, 
kom till kåren eller styret. Jacob tycker att han pratar för lite med studenter. 
 
Finns platser kvar i Kårens Valberedning. Sökbara, men val i FuM-1. 

- Styret 
Informerar om att det var kul med Räkkryssningen, skärgårdslinjen är super nöjda, 
fanns ett par solglasögon (svarta) kvarglömda, ligger hos ALF. 
 
Ordf meddelar att aspning hållits. 
Ordf meddelar att Kokboken stänger till sommaren, servicen är oklar. Men 
ambitionen är att funktionerna ska finnas kvar. 
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Lokaler: Saga våning 3 var planen för föreningslokaler. Men det är också uppe i 
luften nu. Workshop måndag 19/5 lunch för en målbild. Viktigt att få studenters bild. 
 
Lite mer Seriös del: Styret tycker och känner, både toppar och dalar över året. Dock 
är det vissa saker som är återkommande. Viljan och välmåendet har sakta dalat i 
Styret. Ordf har sett att välmåendet sakta försvunnit.  
 
Attityden från sektionen har varit respektlös i stunder. Styret är förtroendevalda av 
sektionen för sektionen, de lägger 4-8 h, 8-12 h från fritiden. Ordf, har inte träffat 
familj sedan påsk, kommer inte göra det förrän augusti pga. praktik och 
styrelsearbete. 
 
Om sektionen är missnöjd med styrets arbete så bör sektionen skicka in en 
misstroendeförklaring. 
 
Inte dåligt att tycka olika, men det är dåligt att kränka och trycka ner andra. Nu 
väljer vi in nytt styre, hoppas att sektionen tänker på att behandla dem som 
medmänniskor.  Tack för vårt år 24/25 
 

- Valberedningen  
Har suttit i 1 år, har varit roligt att få samarbeta med kommittéer under deras 
aspning. Har varit väldigt roligt på aspningar och möten. Känner igen sig med 
styret i detta fall. Jobbat i motvind. Vi delar ett syfte, vi delar en roligheter. Men 
Valb har fått utstå kränkningar och kritik från kommittéer, vilket inte är okej. 
Det ska inte behöva ske då Valb är här för sektionen. Aldrig sagt nej till att ha ett 
möte. 
Tack för den här tiden, vi tackar för att ha fått jobba med er alla. 
 

- Frasses 
Har tre pubar kvar med idag. Passa på.  Nästa vecka samarr med pubf. Ryktas 
om en sittning i slutet av tentaveckan. ET-raj efter sittningen.  
 
På lördag sitter de vid hjärnan för att kolla på Göteborgsvarvet, alla välkomna. 
Tagga mottagning och Aspning LP1. 
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- SjöNollK 
Infochefen är här. Resterande är på utbildningar. Hållit Phadderpub, inte så 
många där. Mottagningsschemat nästan klart. Ska bli jättekul! 
 
 

- SHIPPING 
Säger att de är färdiga med allt. Hållit besök hos NOS.  
Tackar för året. 
 

- SJÖLOG 
Hållit aspning. Tagga nästa års mässa. 
 

- Dickson IF 
Berättar att det hänt massa grejer. Varit med på massa CM. Vann Brännbolls CM. 
Tack för alla som varit med på träningar och CM.  
Golftävling 28/5, sista dagen var igår. 
Golftävling 3/9, sista anmälan denna veckan. 
 

- PubF 
Har haft inval, Ölprovning på tisdag, samarr med frasses på torsdag. Pubf har 
snart ingen pub. Jobbar på en plan för bartömning. 
 

 
- Olivias Byssa 

Ute och grillar. Hoppas folk är sugna på burgare. 
 

- SJUU 
Ordf för utbildningsansvarig är vakant. 
Ingen information. 
Kårledningen slår ett slag för nya tider för Sjö. Extra viktigt att studenter har den 
rollen för att uppnå utbildningen som vi vill ha. 
 

- SJÖN 
Hållit aspning. Varit lyckad. Fina kandidater som ska röstas in. 
Tack. 
 

- Sjökortet 
Har fotokalas idag. Ingen närvarande. 
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- Sjö6 

Hållit CM, kom på 4:e plats! Tack till alla som kom och tack till alla som hjälpt till! 
Intresset för Gasquen har sjunkit över hela kåren. Kom gärna dit och fyll på 
gasquen tidigare. Ska försöka göra förändringar för att förbättra Gasquen. 
Uppslutningen från Sjö har varit väldigt bra! 
 

- Trädgårdsmästeriet 
Det visar sin studiemiljörapport. 
De har varit på studieresa. 
De har fortsatt inte hittat Ellinor. 
 

§11. Fastställande av preliminär verksamhetsplan för Styret 25/26  

Ordf i Styret, 24/25 presenterar verksamhetsplanen för Styret 25/26. Önskar en 
medlem läsa hela verksamhetsplanen kan man kontakta Ordförande i Styret 
24/25 för att få ta del av den.  

Mötet godkänner den preliminära verksamhetsplanen för Styret 25/26 

 

§12 Fastställande av preliminär budget för Styret 25/26. 

Styrets Ekonomiansvarig Gustav Stark behövde avvika från mötet. Styrets Vice 
Ordförande Petter von Sydow presenterar den preliminära budgeten för Styret 
25/26. 

Mötet godkänner den preliminära budgeten för Styret 25/26. 

 

§13 Revisors berättelse   

Revisorn är ej här. Sjökortet 24/25 har skickat in sin verksamhetsplan 
tillika ekonomisk berättelse. Revisorn rekommenderar. 
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§14. Ansvarsbefriande  

-  Sjökortet 24/25  

Ordförande: Lisa Demselius  - Mötet godkänner ansvarsbefrielse 

Kassör: Linus Thorsson  - Mötet godkänner ansvarsbefrielse 

 

§15. Propositioner  

Proposition 1 - Ändring i Sjösektionens stadgar 5 paragafen punkt 14  

Beslutsförändring från sektionsmöte 3, 2025. 

Denna proposition röstades igenom en gång tidigare och behöver röstas igenom en 
gång till. Mötet får ställa sina frågor och en diskussion börjar.  

Sektionsmötet beslutar att bifalla proposition 1.  - Beslutet var enhälligt. 

 

§16. Motioner  

Alla motioner finns längst ner 

Motion 1 - Godkändes inte av mötet i början av mötet p.g.a sent inskick. 

Motion 2 - Flytt av aspning till läsperiod 3. (Från tidigare läsperiod 4) 

Denna motion röstades igenom en gång tidigare och behöver röstas igenom en gång till 
då andra ansatsen är stadgeändring. Mötet får ställa sina frågor.  

Sektionsmötet beslutar att bifalla motionen 2.  - Beslutet var enhälligt. 

Motion 3 - Godkändes inte av mötet i början av mötet p.g.a sent inskick. 

§17. Personval  

Valberedningen  

- Ordförande: Erik Granström 

Styrelsen nominerar Erik Granström som ordförande i Valberedningen 25/26 
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Motnominering: Dennis Lagerquist 

Motnominering: Sam Sadeghi 

Ordningsfråga: Sam Sadeghi ifrågasätts som justerare tillika rösträknare. Hugo 
Nilsson Ek godkänns som ersättare som justerare tillika rösträknare. 

Kandidaterna för ordförande i Valberedningen 25/26 lämnar salen för sektionens frågor 
till Styret 

 

 

Erik Granström håller sitt anförande och svarar på frågor från sektionsmötet. Pekar på 
att det finns brister i Valberedningen som behöver ändras. Har tidigare arbetat med att 
säkerhetspröva människor. Har också arbetat som säkerhetspolis. 

Erik Granström lämnar salen. 

Dennis Lagerquist håller sitt anförande och svarar på frågor från sektionsmötet. Har 
tidigare varit Ordförande och Vice ordförande i andra föreningar. Söker ordförande för 
att han känner sig trygg i den ledande rollen och vill fortsätta utveckla valberedningen. 

Dennis Lagerquist lämnar salen. 

Sam Sadeghi håller sitt anförande och drar tillbaka sin motnominering. 

Diskussion följer. Mötet beslutar att dra streck i debatten. Sluten röstning följer. 

Resultat utav 51 totala slutna röster:  

Erik Granström: 21 röster 

Dennis Lagerquist: 26 röster 

Blankt: 4 röster 

Mötet fastställer Dennis Lagerquist som ordförande i Valberedningen. 

- Ledamot 1: Julia Tran 

Julia Tran presenterar sig. Vill förbättra strukturen. 

Mötet godkänner Julia Tran som Ledamot i Valberedningen 
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- Ledamot 2 Tova Lejsund   

Tova Lejsund presenterar sig. Vill införa mer transparens i hur valberedningen fungerar. 

Mötet godkänner Tova Lejsund som Ledamot i Valberedningen. 

- Ledamot 3 Isak Larsson  

Isak Larsson presenterar sig. Vill utveckla transparensen, vill också ha gött häng. 

Mötet godkänner Isak Larsson som Ledamot i Valberedningen. 

- Ledamot 4 Vakant  
- Ledamot 5 Vakant  

 

Styret 

Valberedningen presenterar sina nomineringar. 

- Ordförande: Linnea Berggren  

Linnea Berggren kunde ej närvara. 

Mötet godkänner Linnea Berggren som Ordförande i Styret. 

- Vice ordförande: Karin Larsson  

Valberedningen presenterar Karin Larsson och hon får svara på frågor från 
Sektionsmötet. 

Motnominering: Simon Ekström 

Simon Ekström presenterar sig och svarar på frågor från sektionsmötet. 

Allmän diskussion följer. Streck i debatten. 

Sluten röstning gäller. 

Resultat utav 50 möjliga röster: 

Karin Larsson: 30  

Simon Ekström: 11 
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Blanka röster: 9 

Mötet fastställer Karin Larsson som Vice Ordförande i Styret. 

- Ekonomiansvarig - Vakant - Sektionsmötet beslutar att bordlägga valet av 
ekonomiansvarig till nästa möte. 

 

- Utbildningsansvarig - Vakant  

 

- Informationsansvarig: Alicia Janemalm  

Valberedningen presenterar Alicia Janemalm och hon får svara på frågor från 
Sektionsmötet. 

Mötet godkänner Alicia Janemalm som informationsansvarig i Styret. 

- Arrangemangsansvarig: Henning Hedström  

Henning Hedström presenterar sig själv och får svara på frågor från Sektionsmötet. 

Mötet godkänner Henning Hedström som Arrangemangsansvarig i Styret. 

- SAMO: Nathalie Skogh  

Valberedningen presenterar Nathalie Skogh och hon får svara på frågor från 
Sektionsmötet.  

Mötet godkänner Nathalie Skogh som SAMO i Styret. 

SJÖLOG 

- Projektledare: Fabian Emilsson  

Valb presenterar Fabian Emilsson och han får svara på frågor från Sektionsmötet. 

Motnominering: Alexandra Olofsson 

Alexandra presenterar sig själv och får svara på frågor från Sektionsmötet. 

Diskussion följer, följt av sluten röstning. 

Mötet godkänner Fabian Emilsson som projektledare i SJÖLOG. 
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- Kassör: Stefanie Solinger   

Valberedningen presenterar Stefanie Solinger och hon får svara på frågor från 
Sektionsmötet. 

Mötet godkänner Stefanie Solinger som Kassör i SJÖLOG. 

Shipping  

- Ordförande: Jacob Andersson   

Valberedningen presenterar Jacob Andersson och han får svara på frågor. 

Mötet godkänner Jacob Andersson som Ordförande i Shipping. 

- Kassör: Joel Klint  

Mötet godkänner Joel Klint  som Kassör i Shipping 

Sjön 

- Ordförande: Ella Göransson Emgård  

Mötet godkänner Ella Göransson Emgård som Ordförande i Sjön. 

- Kassör/kassörska: James Andersson  

Mötet godkänner James Andersson som Kassör/kassörska i Sjön 

Revisor  

- Revisor 1 - Daniel Jönsson -  

Mötet godkänner Daniel Jönsson som Revisor 

- Revisor 2 - Vakant 

 
§18. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 
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§19. Prisdragning  
 
Bordläggs till nästa möte i läsperiod 1. 
 
 
 
§20. Mötets avslutande 
2025-05-15, 22:05 
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